
Sergej Kraigher v Avtomontaži,
TOZD Tovarna grelnih naprav

V okviru obiskov programsko volilnih sej os-
novnih organizacij ZKS, je taki seji v TOZD
TOVARNA GRELNIH NAPRAV kot član
mestnega komiteja ZKS prisoslvoval Sergej
KRAIGHER. Glede na svoje izredno bogate
družbeno politične izkušnje, je seji dodal novo
kvaliteto, globji pomen in veejjo infonnativnost.

Pred sejo si je z zanimanjem ogledal in se
seznanil s proizvodnjo, organizacijo in dejavnost-
jo TOZD ter še posebej kadrovsko strukturo in
razvojnimi prizadevanji TOZD. Ob podatkih
o poslovanju v preteklem obdobju ga je zanimalo,
v kakšni obliki in kolikšni meri bo na razvoj
vplival protiinflacijski program. Želel je tudi in-
formacije o odnosih naše TOZD z ostalimi TOZD
in DSSS v AVTOMONTAŽI ter kolikšen pomen
ima TGN v DO. V razpravi smo se dotaknili tudi
sprememb zakona o združenem delu, posebej ten-
dence o krepitvi vloge DO. Ko smo to poskušali
prenesti na AVTOMONTAŽO, smo nakazali
dve alternativi. Združitev nekaj TOZD v enovito
DO in organiziranje posameznih TOZD kot sa-
mostojne DO, povezane v SOZD.

Še pred temi razmišljanji pa je Sergej KRAIG-
HER opozoril zaposlene: na pravočasnost infor-
miranja delavcev o težavah, ki nastopajo ter pri-
zadevanjih vodstva TOZD za reševanje pro-
blemov;

skrbi za razvoj kadrov ter optimalno izrabo
njihovega znanja ter opreme;

da omogočimo vsem delavcem, da predvidijo in

čutijo rezultate svojega dela;
da ugotavljajo interese trga in jim poskušajo

prisluhniti ter slediti.
Po zaključku seje nas je seznanil z nekaterimi

svojimi stališči glede najnovejših dogajanj v Jugo-
slaviji. Med drugim je poudaril, da žal Jugoslavija
še vedno teži k povprečju, tako da podpira pod-
povprečne in s tem relativno pada. Zakomplicirali
in upočasnili smo odzivanje na zahteve trga, ki je
edini realni pokazatelj dejanskih razmer. Vse sub-
jektivne sile, še posebej ZK, si morajo prizadevati
za skupne koristi in izboljšanje stanja na gospo-
darskem področju.

Na seji je bil prisoten tudi predsednik OK ZKS
Občine Ljubljana Vič-Rudnik Julij PLANINC, ki
je v razpravi opozoril na razprtije v CK ZK Srbije
in se zavzel za prizadevanja, da se povrne zaupa-
nje v ZK. Imamo sicer jasno začrtano linijo politi-
ke, pri izvrševanju pa vedno nastanejo razlike. Te
so pogojene tudi v materialnih možnostih, ki so
opazne že v okviru Slovenije, še večje pa med
republikami. Vsi bi hoteli doseči čimveč, brez
realne odvisnosti od tega, koliko bi v to vložili.
Čimpreje moramo zagotoviti enotne kriterije in
merila za ocenjevanje rezultatov dela ter se ob
prizadevanjih za zmanjšanje stroškov na vseh ni-
vojih, boriti proti socializaciji izgub.

Razmišljanja obeh gostov sta prisotnim nudila
zanimive informacije o trenutni gospodarski in
politični situaciji v Jugoslaviji.

Andrej ROGINA


